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Jaarverslag van de secretaris december 2021- november 2022 

1. Het bestuur bestond dit jaar uit: 

Cor Verdoorn, voorzitter, 

drs. Zandrie Albada, secretaris, 

Tonny Keizer, lid, 

Liesbeth Kazen, lid. 

De financiële administratie werd verzorgd door Koen Bohré. 

Onze voorganger is dr. Aries van Meeteren. 

 

2. Het overnemen van de taak van secretaris lijkt op papier heel eenvoudig, maar de 

schijn bedriegt. Tenminste in dit geval! Want de term ‘duvelstoejager van 

onze lieve Heer’ is nog het meest van toepassing op onze vorige secretaris, 

Tilly de Groen. De bestuursvergadering verslaan en het voorbereiden van de 

jaarvergadering van onze geloofsgemeenschap zijn twee taken die prima te 

overzien zijn. Maar het overzicht houden over het gebouw, het zorgen voor 

nieuwe exposities in ons kerkgebouw, de huurders, het wel en wee van de 

leden, het mededelingenblad De Band redigeren, uitgeven en versturen, het 

met anderen samen leiding geven aan de boekenclub, reparaties in het 

kerkgebouw verzorgen, het beheer voeren over de website en nu vergeet ik 

nog een heleboel dingen!… Lieve mensen, dat kan niemand zo goed als zij het 

kon. Maar  moest toch een vervanger gevonden worden.  

 

3. Gelukkig zijn veel van de belendende taken overgenomen door anderen. En dus 

kun je zeggen: Er is nog bestuurskracht aanwezig. Het is mondjesmaat, 

misschien zelfs zorgelijk, maar toch zijn we niet ontevreden. Formeel, volgens 

wat hoort in een vereniging, namelijk dat er voldoende bestuursleden zijn, zijn 

we in orde. En informeel blijkt het toch heel aardig te lopen. Voor de diverse 

grotere en kleinere klussen zijn telkens weer mensen te vinden. Ze melden 

zich aan, ze laten zich erbij betrekken, hoe dan ook: we blijven draaien. In het 

bijzonder en met ere mag genoemd worden Jolanda Verdoorn. En wel zonder 

de belangrijke anderen tekort te doen. Dus in het algemeen: Er is nog 

bestuurskracht! 

 

4. In de eerste dienst in oktober van dit jaar 2022 hebben we officieel afscheid 

genomen van Tilly als secretaris. De week tevoren verrasten we haar op 

donderdag met een surpriseparty ten huize van en onder de bezielende leiding 

van de echtgenote van de secretaris waar, niet geheel toevallig, ook de 



secretaris woont. Een gezellige maaltijd samen met alle leden die er regelmatig 

zijn: het was een mooi moment! 

 

5. Het kerkbezoek is niet denderend. Er zijn uitschieters naar boven, maar ook 

naar beneden. Hoewel het allemaal prima diensten zijn, vooral wanneer onze 

voorganger met zijn geweldig hanteren van alle media de aandacht weet te 

boeien. Met Pasen, overigens een fijne dienst, viel het aantal deelnemers wat 

tegen. Op Witte Donderdag al net zo. Onze voorganger heeft zich afgevraagd 

of er ook een ondergrens is, waar beneden we de dienst niet meer doorgang kan 

vinden. Die vraag is niet beantwoord. Er waren ook uitschieters naar boven, 

bijvoorbeeld de dienst ter herdenking van de overledenen. Er was een goede 

opkomst en er werden geanimeerde gesprekken gevoerd naderhand, ook over 

de inhoud en de presentatie van de dienst. Precies zoals de bedoeling is! 

 

6. Ook hadden we enkele keren te maken met afwezigheid van onze organist, die 

weliswaar was aangekondigd maar toch een gemis. Onze secretaris heeft twee 

maal zelf in de lacune voorzien door ook als voorzanger op te treden. Maar 

dit is toch niet ideaal te noemen. 

 

7. Halverwege het jaar heeft het bestuur besloten om tenminste altijd ook samen 
koffie te drinken na afloop van de dienst. Vooral om het gevoel van 

gemeenschap te versterken. En om gelegenheid te bieden voor reacties op 

en dialoog naar aanleiding van de kerkdienst, die toch een formeel en 

monologisch gebeuren is. Ook valt dan beter waar te nemen of men de 

bijeenkomst heeft kunnen waarderen. Wat de koffie niet allemaal betekent. 

Gewoon een kopje koffie… 

 

8. In het afgelopen jaar zijn drie leden overleden: de heer Jaap Busé, mevrouw 

Gerda Brandwijk en mevrouw Annie Kraaijeveld. Zij zijn herdacht in de 

dienst van begin november 2022. Het aantal leden/begunstigers is daarmee 

gekomen op 28. 

 

9. In het bestuur is besloten dat het wenselijk is dat tenminste één bestuurslid 

ver voor het begin van de dienst aanwezig is: om de stoelen klaar te zetten, 

om de (gast-)predikant welkom te heten en om de leden te verwelkomen. 

 

10. Het themacafé en de boekenclub trekken een regelmatige kring van 

bezoekers. We menen dat we hier twee prettige activiteiten mee hebben die 

voortzetting verdienen. Hiervoor ontvangen we ook subsidie van de 

landelijke vereniging. In het themacafé worden zeer uiteenlopende 

onderwerpen behandeld, zeer tot genoegen van de aanwezigen. Bij de 



boekenclub kregen we te maken met een bibliotheek die beperkend werkt op 

de keuze van de boeken. We hebben met ingang van september, aldus besloten 

in juni, boeken van onze eigen voorkeur te gaan lezen en we laten ons niet 

meer inperken door de keuzeonvrijheid van de bibliotheek. Nu lezen we echt 

de boeken die we graag lezen. In mei werd de boekenclub afgesloten met een 

lezing van uw secretaris over Erasmus, die goed werd ontvangen. 

 

11. Het kerkkoor Asaf heeft de huur opgezegd. We hebben nu dus nog twee 

huurders.  

 

12. Er waren gedurende het hele jaar tentoonstellingen van plaatselijke 

kunstenaars in ons kerkgebouw. Die worden georganiseerd en gecoördineerd 

door een commissie bestaande uit in elk geval: Riet Vis en Kees van de Herik 

 

13. Ons mededelingenblad De Band is regelmatig verschenen. De voorganger 

verleent Tilly, die dit nog graag blijft doen, assistentie waar nodig. 

 

14. Van de twee ingestelde commissies, Gebouw en Toekomst, krijgen we zo 

dadelijk nog verslag. De commissie Toekomst heeft in het septembernummer 

van De Band een enquête gepubliceerd. Hierop zijn, na herhaald aandringen 

van de voorganger, toch zeventien reacties binnengekomen. U hoort daarover 

zo dadelijk meer. 

 

15. De wisseldiensten met Sliedrecht waren vervallen in de corona-tijd. Die 

zijn in het afgelopen jaar niet echt hervat. Wel is er een verhelderend gesprek 

geweest tussen vertegenwoordigers van ons bestuur en het bestuur van Onze 

Roeping Getrouw. Daarin werd afgesproken de samenwerking te hervatten en  

op de oude voet verder te gaan. Misschien met enige extra inzet. 

 

Ik dank u wel. 

Zandrie Albada, secretaris. 


